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ZÁPISNICA 
 

Z rokovania delegátov riadnej mestskej konferencii MsO SRZ Prievidza  
konanej dňa 18.3.2023 v Prievidzi. 

 
 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
 
Program : 

 
1. Otvorenie, voľba pracovného predsedníctva 

2. Voľba pracovných komisií (mandátová a návrhová) 

3. Uvítanie hostí a priestor pre ich príhovory 

4. Správa o činnosti výboru MsO SRZ Prievidza za rok 2022 

5. Správa o hospodárení MsO za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

6. Správa o činnosti Kontrolnej komisie a jej stanovisko k hospodáreniu MsO v roku 2022 a 

návrhu rozpočtu na rok 2023 

7. Správa hlavného hospodára za rok 2022  

8. Návrh Hlavných úloh MsO na rok 2023 

9. Odovzdanie vyznamenaní   

10. Správa Mandátovej komisie o účasti delegátov na Mestskej konferencii 

11. Pripomienky a návrhy k zmenám v revírovaní a brigádnickému poriadku  

12. Diskusia 

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver rokovania 
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K bodu 1 : 
Rokovanie Mestskej konferencie MsO SRZ v Prievidzi otvoril a viedol pán Hepner Jaroslav. Na 
rokovaní privítal delegátov konferencie a hostí: zástupcu primátorky mesta Prievidza – MVDr. 
Norberta Turanoviča,  zástupcu Rady SRZ  p. Tibora Bezušku  
 
P. Hepner predniesol návrh pracovného predsedníctva v zložení : 
Bezuška Tibor – člen Rady SRZ 
MVDR.Turanovič Norbert– zástupca primátorky mesta Prievidza 
Mgr.Marek Murár- predseda MsO  
Mgr. Lucia Ivenzová – tajomník MsO 
Hepner Jaroslav - podpredseda MsO- poverený vedením schôdze 
Ing. Michal Pánis -  hospodár MsO 
Ing. Roman Bujna – predseda KK 
Emília Homolová – účtovníčka MsO 
 
Hlasovanie : Za: 75  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
 
Návrh bol schválený 
 
K bodu 2 : 
Predsedajúci navrhol, aby mandátová komisia pracovala v zložení : 
1.Šurkala Marcel - predseda komisie 
2.Kleman Miloslav - člen 
3. Geier Ervín - člen 
 
Hlasovanie :  Za : 75   Proti : 0  Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený 
 
Predsedajúci navrhol aby návrhová komisia pracovala v zložení : 
1.Hrdý Milan - predseda komisie 
2. Kuchárik Ján - člen 
3. Martin Zelenický - člen 
 
Hlasovanie : Za : 75   Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Návrh bol schválený 
 
Predsedajúci navrhol aby volebná komisia pracovala v zložení : 
1. Pánis Martin - predseda komisie 
2. Tomáš Píš - člen 
3. Matúš Píš – člen 
 
Hlasovanie : Za: 75   Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Návrh bol schválený 
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K bodu 3 :  
Predsedajúci  privítal zástupcu primátorky mesta Prievidza p. Turanoviča a odovzdal mu slovo. 
P. Turanovič sa prihovoril k delegátom MK a poďakoval sa SRZ za spoluprácu. 
Taktiež predsedajúci privítal p. Bezušku ako člena Rady a odovzdal mu slovo. Ten predniesol 
delegátom činnosť Rady za posledné obdobie. 
 
K bodu 4 : 
Správu o činnosti MsO SRZ Prievidza za rok 2022 predložil predseda mestskej organizácie Marek 
Murár.  Písomná správa tvorí prílohu č.1 tejto zápisnice. 
 
K bodu 5 : 
Správu o hospodárení MsO SRZ Prievidza za rok 2022 predložila pani Emília Homolová. Písomná 
správa tvorí prílohu č.2 tejto zápisnice .P.Homolová predstavila delegátom svoju činnosť a vyjadrila 
nespokojnosť v spolupráci so štatutármi organizácie. 
Návrh rozpočtu organizácie na rok 2023 predniesol podpredseda p. Hepner Jaroslav. Podrobne 
vysvetlil jednotlivé položky. 
 
K bodu 6 : 
Správu o činnosti Kontrolnej komisie MsO za rok 2022 a jej stanovisko k ročnej účtovnej závierke 
hospodárenia MsO a návrhu rozpočtu na rok 2023 predložil predseda komisie Ing. Roman Bujna. 
Písomná správa tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice. Predseda kontrolnej komisie a niektorý delegáti sa 
vyjadrili negatívne k výške odmien schválených výborom MsO a k prekročeniu rozpočtu v rámci 
týchto položiek. Predseda kontrolnej komisie uviedol, že konferencia sa bude musieť s týmto 
vysporiadať. 
 
K bodu 7 : 
Správu hlavného hospodára o hospodárení v rybárskych revíroch v roku 2022 predložil Ing. Michal 
Pánis. Písomná správa tvorí prílohu č.4 tejto zápisnice. Taktiež prečítal aj správu o brigádnickej 
činnosti . 
 
K bodu 8 : 
Návrh plánu hlavných úloh na rok 2023 predložila tajomníčka MsO Mgr. Lucia Ivenzová. Písomný 
dokument tvorí prílohu č. 5 tejto zápisnice.  
 
K bodu 9 : 
Za odvedenú prácu v prospech MsO SRZ Prievidza boli vyznamenaní : 
 
Vyznamenaním 3. stupňa „Za zásluhy“  
Ďurček Ľuboš 
Cirok Ján 
 
Vyznamenaním 2. stupňa „Za zásluhy“ 
Ďurica Jozef 
 
Vyznamenaním 1. stupňa „Za zásluhy“ 
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Kováč Peter, Hajnovič Anton, Mádr Václav, Mišovic Ján, Oršula Miroslav 
 
Čestné členstvo Mso Prievidza: 
Uhlár Slavomír 
 
K bodu 10 :  
Predseda mandátovej komisie predniesol správu mandátovej komisie, kde vyslovil záver, že mestská 
konferencia je uznášania schopná.  
 
K bodu 11 :  
Hospodár otvoril tému nového revírovania od roku 2024, a návrhy na zmenu charakteru rieky Nitry, 
ozrejmil situáciu ohľadom končiacej výnimky na nasádzanie pstruha dúhového do vôd, z tohto 
dôvodu potrebu odčleniť/zmeniť charaktery niektorých pstruhových vôd, k tomuto doplnil 
informácie aj predseda (viď. správu hlavného hospodára). P. Bezuška sa vyjadril k nevyňatiu Vn 
Nitrianske Rudno zo zväzovej povolenky a k tomu dôvody. Postupne sa  k daným veciam vyjadrili p. 
Pánis a ďalší delegáti. P. Dolník aj s p. Pánisom pýtali na Kaniansky potok a či sa zarybňuje. P.Gajdoš 
sa pýtal na Chránené pásma, či budú zachované a na zarybnenie pstruhom dúhovým v Nitre č.6a. 
Na otázky postupne odpovedal predseda a hospodár.  
 
K bodu 12 :  
V rámci diskusie vystúpili jednotlivý delegáti. P. Grác sa spýtal na organizáciu jesenného výlovu na 
Lukovici a možnostiach zefektívnenia. 
Ďalej vystúpila p. Ivenzová , kde s pani Homolovou diskutovali o vykonaní inventarizácie. 
P. Bujna aj s p. Murárom diskutovali  o podnetoch na KK a riešeniach a prebratí funkcií. 
Ďalej viacerí delegáti postupne v rámci diskusie diskutovali o odmenách v rámci MsO. 
Ďalej v rámci diskusie vystúpil p. Mádr, kde negatívne hodnotil správu RH Lúkovice a starostlivosť 
o ňu, pokazenie kosačky, organizáciu výlovu, tlač rybolovných poriadkov, zverejnenie uznesení, 
používanie fotopasce. 
Taktiež vystúpil p. Bezuška, kde negatívne hodnotil spôsob pozývania delegátov, informovaní členov 
o čerpaní rozpočtu, nekontaktovanie p. Minárika, pána hospodára sa pýtal na jednotlivé výlovy,  
jesenné zarybňovanie zubáčom, jarné zarybnenie kaprom. Taktiež sa pýtal na odvolanie p. Dolníka 
z funkcie výdajcu povolení a zrušenie vyznamenania. 
Na otázky na p. Dolníka reagoval p. Uhlár, kde sa vyjadril k odovzdaniu zverených vecí a odovzdaniu 
funkcie. Tiež sa vyjadril k násadám zubáča, k minimálnemu zarybneniu, k odmenám, k chýbajúcim 
dokumentom k agregátu, zhodnotil vykonané výlovy, zarybnenie pstruhom potočným, vyjadril sa 
k spôsobu volieb, k odmenám v budúcom období. 
P. Bezuška vystúpil s príspevkom ohľadom vysvetlenia prečo niektoré veci ako bývalý predseda 
odovzdal až na vyzvanie. 
Tajomníčka informovala prítomných kedy odišla na Radu informácia o konaní MK s programom. 
MsO SRZ Prievidza každoročne v rámci smernice zverejňuje informáciu o konaní MK. 
MK sa v rámci diskusie zaoberala otázkou zverejňovania kto ako v rámci výboru hlasuje. 
Predseda informoval, že v januári sa zakúpili 4 počítače, ktoré boli schválené v rámci rozpočtu na 
rok 2023. 
Prítomný delegáti vzniesli pripomienku, že v rámci organizácie a programu MK zatiaľ nebol bod 
s vyhodnotením plnenia uznesení z predošlej MK. 
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Predseda MsO vystúpil s príspevkom ohľadom problematickej situácie v rámci bežného chodu MsO, 
ktorá bola v niektorých smeroch zanedbaná a je potrebné venovať jej prioritnú pozornosť. Je 
potrebné doriešiť povolenie na odber vody pre Lukovicu, daň z nehnuteľnosti mestu Bojnice, systém 
TRACES (aby bol možný dovoz rýb), chovňu na Lukovici ktorá je v havarijnom stave – najmä čo sa 
týka elektriny, BOZP, revízie, smernicu o ochrane osobných údajov, aktualizáciu údajov na 
Okresnom úrade čo sa týka evidencie hospodárov, certifikáciu k el. agregátu,... Väčšina z uvedených 
vecí je v štádiu riešenia a čoskoro budú veci na poriadku. Je poľutovania hodné, že delegáti sa 
zaoberajú banalitami ako je pokosená tráva, ale podstatné veci unikajú. Predseda MsO uviedol, že 
by bolo vhodné pouvažovať nad zamestnancom MsO, ako to bolo v minulosti. Viedlo by to 
k efektívnejšiemu zabezpečovaniu úloh a plneniu potrieb. Muselo by sa jednať o človeka, ktorý nie 
je funkcionárom a je manuálne aj počítačovo zručný. Predseda MsO na záver svojho príspevku 
uviedol, že ho mrzí, ak majú prítomný pocit, že svoje povinnosti zanedbal a pokiaľ to tak delegáti 
vidia odstupuje z funkcie člena výboru a odmenu za rok 2022 vráti. 
Ďalej vystúpil p. Uhlár, ktorý vyjadril znepokojenie nad úrovňou dnešnej MK, pretože sa riešia 
nepodstatné veci.  
So svojim príspevkom vystúpil p. Bujna – ktorý riešil otázku prekročenia rozpočtu na položke 
odmeny aj s KK Rady SRZ a navrhol pre blaho MsO SRZ Prievidza otvoriť rozpočet na rok 2022 – 
položku č. 24 a č.25 – a zmeniť ich na reálne čerpaný stav. K tomuto návrhu následne prebehla 
diskusia.  
So svojim príspevkom vystúpil p. Zemánek, ktorý sa vyjadril veciam ktoré zazneli na dnešnej MK 
a tiež dodal, že za svoje pôsobenie takúto MK ešte nezažil. Doporučil MK sa ďalej zaoberať 
podstatnými otázkami a návrhu predsedu KK.  
Ďalej vystúpil p. Bakus, ktorý uviedol, že návrh predsedu KK bohužiaľ prišiel neskoro. 
P. Šurkala, predseda 1. ObO sa vyjadril ako člen výboru k veciam ktoré na dnešnej MK zazneli 
a uviedol, že je nie je vhodné sa neustále chytať za slovíčka a podľa jeho pozorovania  predseda, 
tajomníčka aj hospodár vo svojich funkciách snažia robiť v prospech MsO. Je potrebné ísť dopredu 
a prestať sa neustále zaoberať minulosťou. 
P. Uhlár uviedol, že vzhľadom na situáciu by bolo vhodné hlasovať o vyslovení dôvery pre predsedu 
MsO.  
P. Otto navrhol aby predseda MsO bol obsadený formou pracovného pomeru a mal aj hmotnú 
zodovednosť. P. Murár sa vyjadril, že organizácia zamestnanca potrebuje, ale nemyslí si, že by to 
mali byť funkcionári - je však potrebné doriešiť ich odmeňovanie.  
 
P. Hepner dal hlasovať o návrhu predsedu KK o otvorení rozpočtu za rok 2022. Návrh na 
znovuotvorenie rozpočtu za rok 2022 v skupine 24 (Odmeny) – rozpočtované v sume 13000Eur 
a v skupine 25 (Odmeny RS vo forme vecných darov) – rozpočtované v sume 1000Eur  a upraviť tieto 
skupiny na aktuálnu výšku odmien, ktoré boli vyplatené za rok 2022 v zmysle Uznesenia výboru   
MsO SRZ Prievidza a účtovnej závierky za rok 2022. 
 
Hlasovanie : Za: 59   Proti : 8  Zdržal sa : 8 
Návrh bol schválený 
 
Predseda KK p. Bujna vystúpil na MK s tým, že sa vzdáva funkcie predsedu aj člena kontrolnej 
komisie. 
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P. Hepner vystúpil na MK s tým, že vzhľadom na pracovnú zaneprázdnenosť sa vzdáva funkcie 
podpredsedu MsO. 
 
P. Klopan vystúpil s tým, že sa vzdáva funkcie člena kontrolnej komisie.  
 
Vzhľadom na situáciu je potrebné zvoliť nových členov KK a voľbou nového podpredsedu sa musí 
zaoberať výbor MsO. 
 
Na návrh p. Uhlára sa chceli všetci prítomní členovia výboru vyjadriť k vzniknutej situácii a vyjadreniu 
dôvery pre p. Murára. Všetci prítomní výborníci jednoznačne vyjadrili podporu p. Murárovi ako 
predsedovi MsO, ako prisediaci sa vyjadril aj p. Geier, že aj napriek tomu že mu bol vykreslený ako 
zlý človek presvedčil sa o opaku a má jeho plnú podporu.  
 
Následne sa MK zaoberala voľbou členov KK – navrhnutí boli Ing. Jozef Ester a p. Slavomír Uhlár. 
Obaja kandidáti sa následne predstavili. Ing. Ester bol ako člen KK navrhnutý už na poslednom 
zasadnutí výboru vzhľadom na to, že predseda KK uviedol, že majú veľa práce – toto ozrejmil 
predseda MsO a tiež uviedol, že tam nebol žiadny iný postranný úmysel a aj pre to bola na dnešnej 
MK volená volebná komisia. 
 
Návrh na hlasovanie: Ing. Jozef Ester – člen KK 
Hlasovanie : Za: 75   Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Člen KK bol zvolený 
 
Návrh na hlasovanie: Slavomír Uhlár – člen KK 
Hlasovanie : Za: 63   Proti : 0  Zdržal sa : 12 
Člen KK bol zvolený 
 
Predseda MsO vyzval členov KK, aby si zvolili svojho predsedu – tí sa následne aj s volebnou komisiou 
odobrali do vedľajšej miestnosti. Predseda volebnej komisie informoval že za nového predsedu KK 
bol zvolený Ing. Jozef Ester. 
 
Predseda MsO uviedol, že na základe vyslovenej dôvery pokračuje v práci ako predseda MsO 
a vyzval prítomných, aby sa organizácia prestala zaoberať historickými problémami a aby sme 
fungovali jednotne a v prospech MsO. Taktiež požiadal p. Mádra aby sa znovu ujal úlohy správcu 
Lukovice a MUDr. Stana, aby bol nápomocný pri chove na Lukovici. Tajomníčka vyzvala prítomných, 
aby pokiaľ majú pripomienky, či návrhy na zlepšenie k bežným veciam z chodu organizácie neváhali 
a kontaktovali štatutárov či členov výboru bezodkladne. Všetky kontakty sú zverejnené na stránke 
MsO a taktiež je možne zúčastniť sa aj zasadnutia výboru, ktoré býva spravidla raz za mesiac. MK by 
mala riešiť dôležité otázky fungovania MsO a nie ako je pokosená tráva. 
 
Predseda MsO informoval, že na VČS 1. ObO padol návrh, aby sa vo vyhláške zmenil termín 
odovzdávania povolení na rybolov z 15.1. na 31.1. Požiadal p. Bezušku aby tento návrh posunul na 
Radu. 
 
Pozn.: komisia prepočítala počet prítomných delegátov s výsledkom 71 prítomných delegátov 
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Predsedajúci predniesol návrh na hlasovanie: 
Nové návrhy revírovania podľa návrhu hlavného hospodára:  
1.) Zmenu účelu Ciglianskeho potoka z lovného revíru na chovný 
2.) Kamenčiansky potok z lovného revíru na chovný 
3.) Potok Chvojnica z lovného revíru na chovný od konca obce Malinová po pramene (5.stupeň 
ochrany) 
4.) Spraviť samostatný revír potok Jasenina od klina po pramene, od klina po Slávikov potok 
revír chovný a od Slávikovho potoka po pramene CHRO (5. stupeň ochrany) 
5.) Spraviť samostatný revír Temešský potok a spraviť ho celý ako CHRO (5. stupeň ochrany) 
  
Hlasovanie : Za: 68   Proti : 1  Zdržal sa : 2 
Návrh bol schválený 
 
Delegáti na MK sa zaoberali úsekom na rieke Nitra – kaprový režim „chyť a pusť“, padol návrh na 
jeho preradenie do režimu „lovný“. V rámci diskusie delegáti konštatovali že je tento úsek by mal 
ostať tak ako je. 
 
Tajomníčka predniesla návrh, aby vznikla povinnosť odpracovať brigádu v rozsahu 5 hodín aj pre 
ženy od 19 rokov – do 62 rokov. Opodstatnenosť tohto návrhu spočíva najmä v potrebe 
zabezpečenia starostlivosti o majetok MsO (upratovanie, údržba), pomoc pri organizácii pretekov 
a schôdzí a iných činnostiach na ktoré sú vhodnejšie ženy. 
 
Hlasovanie : Za: 14    Proti : 42  Zdržal sa : 15 
Návrh nebol schválený 
 
 
K bodu 13 : Návrh na uznesenie  
Návrh na uznesenie z Mestskej konferencie predniesol p. Hrdý - predseda návrhovej komisie  
 
Hlasovanie :  Za: 71   xcxc Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie z MK bolo prijaté 
 
 
K bodu 14 : 
Na záver poďakoval predsedajúci delegátom a hosťom za účasť na Mestskej konferencii. 
 


